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PROCES VERBAL

Încheiat azi 30 septembrie  2014, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local
al municipiului   Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  967/2014  a  Primarului
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel  Jeler:  ”Conform  regulamentului,  supun  la  vot  aprobarea  procesului

verbal  al  edin ei extraordinare din data de 22 august 2014 i al edin ei ordinare dinș ț ș ș ț
data de 28 august 2014. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”
Marcel Jeler: ”Dau cuvântul domnului pre edinte ale Medrea Bogdan.”ș
Medrea Bogdan: "Din totalul de 21 de consilieri ale i, sunt prezen i un numș ț ăr

de 18  de  consilieri. Lipsesc  domnii consilieri Jidveian Ovidiu Viorel, Pocol Dorin iș
Zdrânc Daniel Liviu. Aşadar şedinţa noastră este legal constituită.”

Marcel  Jeler:  „Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările
şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director
executiv, doamna Silvia Moldovan – director tehnic,  d-na Mihaela Petcu - consilier
Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară,   doamna
Călin Hedviga - arhitect şef,  doamna Crina Dumitrescu – Director Direcţia Programe,
domnul  Bucur   Vasile  –  şef  Birou  resurse  umane,  relaţii  internaţionale,  doamna
Lumini a Fara - compartiment Informare, presă, comunicare, rela ii publice,  doamnaț ț
Aurica Groza - ef  Serviciu public comunitar pentru cadastru i agricultură, domnulș ș
Mihai Pripon - consilier  Serviciul administrarea patrimoniului local, domnul Mihai
Belală - consilier cabinet primar, precum şi presa."

Medrea Bogdan: "Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru
această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este
pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru."
Medrea Bogdan: "Pe ordinea de zi avem 28  proiecte de hotărâri. Suplimentar au

fost introduse patru proiecte de hotărâre după cum urmează:
29. Însu irea documenta iei de alipire pentru imobilul situat în Alba-Iulia, str.ș ț

Vasile Goldi , FN.ș
30. Aprobarea denumirii  unită ilor  de  învă ământ  i  are elei  colare  dinț ț ș ț ș

municipiul Alba-Iulia pentru anul colar 2014-2015.ș
31. Deplasarea delega iei municipiului Alba-Iulia la Chi inău în perioada 12 -14ț ș

octombrie 2014.
32. Aprobarea prelungirii termenului contractului de închiriere nr. 13468/2002

încheiat între Consiliul local al municipiului Alba-Iulia i I. I. Mârza I. ”Gambetta”.ș



În cadrul proiectului nr. 13 se propune un articol  2 suplimentar şi anume:  Art.2
Aprobă alocarea sumei de până la  5.000 lei din bugetul local pe anul 2014 – capitol
cultură – pentru organizarea de către  Universitatea  "1 Decembrie 1918"Alba  Iulia a
Conferin ei Managementul Carierei.ț

Art.3 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
COLECTIVE P+5,  ALBA IULIA,  STR.  ARIESULUI,  NR.14A,  solicitant CURTA
MIRCEA,  TRIFU  MARIAN,  DUDCIUC  CALIN,  DAN  MARIUS,  PAVELEAN
DAN, ALEXANDRU SORIN VALERIU”,  conform planului  de situatie  anexat  din
cadrul proiectului nr. 17  a fost retras de pe ordinea de zi.
          Supun la vot proiectul ordinii de zi cu  completările  şi modificările aduse. Cine
este pentru?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru i un vot împotrivăș
Vasile Cri an.”ș

Medrea Bogdan: ” i acum vă prezint următorul Ș

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I. Proiecte de hotărâri privind: 

1.  Rectificarea  bugetului  general  de  venituri  i  cheltuieli  pe  anul  2014  alș
municipiului Alba Iulia 

2. Expertiza contabilă juridică efectuată în Dosar nr. 5302/107/2013 aflat pe rol
la Tribunalul Alba – sec ia a II-a – de contencios administrativ i fiscalț ș

3. Neacordarea de facilită i fiscale unei persoane juridiceț
4. Aprobarea planului de ocupare a func iilor publice din cadrul aparatului deț

specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia i din cadrul serviciilor publice aflateș
în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia, pentru anul  2015

5. Modificarea statului de func ii i organigramei a aparatului de specialitate alț ș
Primarului municipiului Alba Iulia i al Direc iei de Asisten ă Socială din subordineaș ț ț
Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

6.  Instituirea  taxei  speciale  pentru  utilizatorii  beneficiari  ai  serviciului  de
salubrizare, care nu au încheiat contract, cu operatorul de salubritate

7.  Însu irea  investi iilor/achizi iilor  realizate  din  fonduri  IID  i  darea  înș ț ț ș
concesiune către SC APA CTTA SA ALBA – Operatorul re elelor de apă i canalizareț ș
din municipiul Alba Iulia

8.  Modificarea  Hotărârii  nr.  117/2014  a  Consiliului  local  cu  privire  la
participarea  municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  Centru de resurse umane
”Academia Doamnelor” - finan at prin Programul Opera ional Sectorial Dezvoltareaț ț
Resurselor Umane

9. Aprobarea parteneriatului între Municipiul Alba Iulia i Asocia ia Filantropiaș ț
Ortodoxă  în  vederea  sus inerii  activită ilor  Centrului  Educa ional  de  zi  ”Sfântulț ț ț
Nicolae” Alba Iulia

10. Însu irea Planului de Logistică Urbană Durabilă ș



11. Alocarea unei sume de bani din bugetul local pe anul 2014 al municipiului
Alba Iulia pentru Asocia ia Prietenii Muzeului Uniriiț

12. Deplasarea domnului Mircea Hava,  Primar al municipiului  Alba Iulia,  în
Belgia la Bruxelles, în perioada 8-12.10.2014
 13. Alocarea unei sume de bani din bugetul local pe anul 2014 al municipiului
Alba Iulia pentru Universitatea ”1 Decembrie 1918” Alba Iulia 

14. Repartizarea unei locuin e pentru tineri destinate închirierii, rămasă vacantă,ț
realizată de către Agen ia Na ională pentru locuin eț ț ț

15. Modificarea Hotărârii nr. 285/2012 a Consiliului local al municipiului Alba
Iulia 

16. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia 
17. Aprobarea unor documenta ii de urbanism : ț
Art.1:  Avizează AMPLASARE FIRIDA PT. CRESA AMPOI I; ELIBERARE

AMPLASAMENT POST TRAFO, PTZ 72 DIN INCINTA CT29, ALBA IULIA, STR.
LIVEZII, NR. 47,  solicitant SC FDEE ELECTRICA TRANSILVANIA SUD SA pt.
MUN. ALBA IULIA, conform planului de situatie anexat.

Art.2 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „MODIFICARE  TRAMA
STRADALA – PUZ ALBA - MICESTI PRIN TRANSLATARE STRADA PRIVATA
(25III),  ALBA IULIA,  intre  STR.  ALCALA DE HENARES si  STR.  BAYONNE,
solicitant TRIFAN VASILE si PARASCHIVA”,  conform planului de situatie anexat,
cu conditia, ca la autorizarea lucrarilor de construire, 

Art.3 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
COLECTIVE P+5,  ALBA IULIA,  STR.  ARIESULUI,  NR.14A,  solicitant CURTA
MIRCEA,  TRIFU  MARIAN,  DUDCIUC  CALIN,  DAN  MARIUS,  PAVELEAN
DAN, ALEXANDRU SORIN VALERIU”, conform planului de situatie anexat – retras
de pe ordinea de zi.

Art.4 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  STATIE
DISTRIBUTIE  GPL  PENTRU  AUTOVEHICULE,  ALBA  IULIA,  STR.
REPUBLICII,  NR.109,  solicitant SC  INTERTRANS  SA ALBA pentru  SC  ECO
GREEN POWER SRL”, conform planului de situatie anexat, 

Art.5 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  SPATIU
COMERCIAL – A DOUA CONSTRUCTIE PE PARCELA, ALBA IULIA, STRADA
IEDERII, NR. 62, solicitant CUCOS GABRIELA FLORENTINA”, conform planului
de situatie anexat, 

Art.6 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE COPERTINA CU
CARACTER PROVIZORIU PENTRU TERASA (termenul de existenta a copertinei
va fi  de 3 ani de la data emiterii autorizatiei de construire), ALBA IULIA, PIATA
IULIU MANIU, NR.2, BL. P1AB, solicitant SC NEW PANAMERA BISTRO SRL”,
conform planului de situatie anexat, 

Art.7 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE COPERTINA CU
CARACTER PROVIZORIU PENTRU TERASA (termenul de existenta a copertinei
va  fi  de  3  ani  de  la  data  emiterii  autorizatiei  de  construire),  ALBA IULIA,  STR.
FREDERIC  MISTRAL,  NR.3,  solicitant SC  VITTORIA UNO  CENTRU  SRL”,
conform planului de situatie anexat, 



Art.8 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „REAMPLASARE  PANOURI
PUBLICITARE DIN ZONELE UNDE SE FAC LUCRARI DE REABILITARE A
DOMENIULUI PUBLIC, ALBA IULIA, 4 AMPLASAMENTE: 1. B-dul DECEBAL;
2. Str. OCTAVIAN GOGA; 3. B-dul REPUBLICII la stadion; 4. B-dul REPUBLICII
intre Dedeman si str. Emil Racovita, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, conform
planului de situatie anexat.

Art.9:  Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
UNIFAMILIALE SI REGLEMENTARE CALE DE ACCES - MODIFICARE PUZ
aprobat  cu  HCL 182/05.2012,ART.5,  ALBA IULIA,  PICLISA,  ZONA DEALUL
FIERULUI, solicitant NEGRU MIRCEA”, conform planului de situatie anexat.

18. Încheierea unei conven ii de constituire a dreptului de uz i a dreptului deț ș
servitute asupra unui imobil (teren) 

19.  Modificarea  Regulamentului  de  organizare  i  func ionare  a  parcărilorș ț
publice de re edin ă aflate pe raza municipiului Alba Iulia ș ț

20. Aprobarea prelungirii termenului contractului de închiriere nr. 12859/2002
încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia i SC Librăriile Humanitas SAș

21.  Revocarea  dreptului  de  administrare  a  Ministerului  Educa iei  Na ionaleț ț
asupra imobilului (construc ie i teren) Casa  de Cultură a Studen ilor Alba Iulia ț ș ț

22. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia,
strada Călăra i, nr. 5Aș

23.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  5634/176/2014,  aflat  pe  rol  la
Judecătoria Alba Iulia 

24.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  5776/176/2014,  aflat  pe  rol  la
Judecătoria Alba Iulia 

25.  Acceptarea dona iei  făcute  municipiului  Alba Iulia a unui imobil  (drum)ț
situat în Alba Iulia – Mice ti, tarla 10 Pa iș ș

26. Parcelarea i înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iuliaș
asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Clo ca, lângă bloc 4ș

27. Încuvin area cererii ce se va adresa MAN cu privire la transmiterea unuiț
imobil situat în Alba Iulia, strada Mihai Viteazul

28. Trecerea din domeniul privat în domeniul public a unui imobil (teren) situat
în Alba Iulia, str. Târgului, FN

29. Însu irea documenta iei de alipire pentru imobilul situat în Alba-Iulia, str.ș ț
Vasile Goldi , FN.ș

30. Aprobarea denumirii  unită ilor  de  învă ământ  i  are elei  colare  dinț ț ș ț ș
municipiul Alba-Iulia pentru anul colar 2014-2015.ș

31. Deplasarea delega iei municipiului Alba-Iulia la Chi inău în perioada 12 -14ț ș
octombrie 2014.

32. Aprobarea prelungirii termenului contractului de închiriere nr. 13468/2002
încheiat între Consiliul local al municipiului Alba-Iulia i I. I. Mârza I. ”Gambetta”.ș

                 Iniţiator, 
               Primar 



       Mircea Hava

    
       II. Diverse

Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru luna
octombrie 2014.

1.  Rectificarea  bugetului  general  de  venituri  i  cheltuieli  pe  anul  2014  alș
municipiului Alba Iulia. 

Se dă cuvântul doamnei îr Teofila  care prezintă proiectul de hotărâre precumȚ
i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
      Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila îr: ”După cum a i observat în materiale, această rectificare o efectuămȚ ț
tocmai  pentru  a  putea  plăti  salariile  la  învă ământ,  cheltuielile  cu  salariile  la  lunaț
octombrie, 11 octombrie. Pentru că, nefiind suficien i bani am apelat la redistribuireaț
între centrele bugetare i cu avizul Inspectoratului colar pentru a asigura cheltuielile deș Ș
personal la luna octombrie, salarii ce le vor primi pe septembrie. i în noiembrie maiȘ
vedem. Poate vor veni suplimentări de sume din rectificări.

În plus de această redistribuire s-a mai făcut o rea ezare în sensul că, dacă în cadrulș
unui capitol la un articol s-a constatat a fi o economie până la sfâr itul anului, s-au maiș
luat bani de acolo i s-a pus în alt capitol. Deci, numai între capitole i în cadrul aceluia iș ș ș
capitol.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, a adarț ș
supun la vot aprobarea acestui proiect cu amendamentul propus de doamna Teofila.
Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 263/2014

2. Expertiza contabilă juridică efectuată în Dosar nr. 5302/107/2013 aflat pe rol
la Tribunalul Alba – sec ia a II-a – de contencios administrativ i fiscalț ș

Se dă cuvântul doamnei Teofila îr care prezintă proiectul de hotărâre precum şiȚ
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
      Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila îr: ”În urma procesului dosarului respectiv men ionat în materialul deȚ ț
edin ă  s-a încuviin at a se efectua o expertiză contabilă judiciară referitoare la acestș ț ț



caz.  Este  vorba  de  acea  constatare  a  Cur ii  de  Conturi,  opinia  dân ilor  cu  aceleț ș
dobânzi  luate.  Noi,  aparatul  Primăriei,  am justificat  legal  i  am combătut  ceea ceș
Curtea de Conturi a sus inut, ne-am dus mai departe în instan ă i le-am studiat peț ț ș
această expertiză care este bazată  i este documentată exact pe baza legală pe care amș
documentat i noi Cur ii de Conturi. Instan a î i va spune punctul de vedere.”ș ț ț ș

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectulț
de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17  voturi pentru i o ab inereș ț
erdean Dorin Pavel.”Ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 264/2014

   3. Neacordarea de facilită i fiscale unei persoane juridice.ț
Se dă cuvântul  domnului Remus Corche   care prezintă proiectul de hotărâreș

precum şi raportul de specialitate. 
Remus  Corche :  ”Este  vorba  de  cererea  depusă  de  Casa  de  Cultură  privindș

acordarea scutirii  la construc ii, clădiri pentru întreaga clădire, justificând  că sunt sumeț
mici încasate din care se acoperă doar cheltuielile de func ionare. Totodată justifică că,ț
activitatea Casei de Cultură se bazează foarte mult pe ac iuni cu caracter public, social.ț
Dar totodată trebuie spus că, Casa de Cultură are spa ii închiriate unor institutii careț
produc venituri. Casa de Cultură  în baza Hotărârii 1646 este considerată a fi de utilitate
publică. În consecin ă, am considerat că spa iile destinate activită ilor de utilitate publicăț ț ț
cum ar fi cabinele actorilor, nu le-am impus. Am impus doar spa iile destinate produceriiț
de venituri. Deci, cele închiriate. Vis a vis de aceste aspecte, inând cont de faptul căț
spa iul neproductiv nu a fost impus supunerii, nu avem ce să scutim.”ț

Marcel Jeler: ”Ca urmare, propunem neaprobare.”
Rare  Buglea: ”Domnule pre edinte! Este domnul director aici.”ș ș
Ple a Gabriel: ”Să ne spună două cuvinte.”ș
Marian Claudiu: ”Bună ziua. Sunt Claudiu Marian directorul Casei de Cultură a

Sindicatelor. După cum ti i, noi suntem în autofinan are sută la sută. V-am anexat înș ț ț
anexa 2 i 3  ac iunile pe care le-am făcut cu titlu gratuit pentru comunitate la care nuș ț
sunt  scutite  nici  măcar  utilită ile.  Deci,  nu  chirie  sau  organizare  sau  altceva.  Deci,ț
utilită ile gaz, curent, apă pe care noi le plătim din banii pe care îi încasăm de la chiria iț ș
sunt plătite practic de chiria i pentru a sprijini un act cultural. A i văzut că avem licee dinș ț
Alba-Iulia, coli din Alba-Iulia. Acum vă dau un exemplu. Nu l-a i văzut acolo în hârtie.ș ț
A venit săptămâna  de la Agen ia na ională împotriva traficului de persoane i ne-auț ț ș
spus: vrem să facem un instructaj cu tinerii din Alba. Nu avem bani de sală. Eu iară i săș
le  dau sala gratuită pentru că nu pot să îi  refuz.  Pe lângă faptul  că avem o situa ieț
financiară dezastruoasă avem o restan ă la gaz de 21 mii lei. Deci, urmează să ne punăț
poprire pe fonduri, pu inii bani pe care îi avem. Nu cerem neapărat  o scutire cu titluț
gratuit. Dacă se poate compensare sau cum prevede legea, să fie pe cadru legal.”

Ple a Gabriel: ”Domnule pre edinte! Eu am vrut să întreb. Am avut înainte unș ș
proiect prin care am aprobat scutire? Că aici nu aduce aminte de proiect. Deci, în baza
unei cereri  am avut un proiect  prin care am hotărât scutirea pe anul 2014? Da? Nu



domnul secretar? La începutul anului noi am mai luat în discu ie subiectul acesta. Eu a aț ș
îmi aduc aminte. i am hotărât să îi scutim atunci pentru anul 2014.”Ș

Rare  Buglea: ”Atunci erau restan e.”ș ț
Vasile Cri an: ”Restan e din 2013.”ș ț
Ple a Gabriel: ”Acum, ca să nu mai iau cuvântul încă odată. Sigur, suntem în fa aș ț

unei situa ii delicate. Va trebui, sigur, să respectăm legea. Domnul Corche  ne-a făcut unț ș
raport  de  specialitate  i  ne-a  spus  de  ce  dumnealui  consideră  că  nu  putem acordaș
facilitatea aceasta fiscală.  Eu a  veni să spun că a  propune,  dacă nu neapărat  spreș ș
amânare, cel pu in să încercăm să ne gândim cum să facem. Sigur, în limitele legii. Exactț
cum a spus domnul director să încercăm să ajutăm Casa de Cultură a Sindicatelor din
Alba-Iulia. i de ce? ti i foarte bine că toate evenimentele majore organizate de PrimărieȘ Ș ț
cât i a comunită ii se desfă oară acolo. Să încercăm să ajutăm. Sunt la foc continu.ș ț ș
Haide i să vedem cum am putea să facem un parteneriat în adevăratul sens al cuvântuluiț
i să încercăm să acordăm par ial sau total această facilitate. Ave i dreptate. Sunt ni teș ț ț ș

spa ii închiriate care produc venituri. Bun. Putem să discutăm i sunt convins că domnulț ș
director va fi de acord să facem o diferen iere între ceea ce produce venituri i cei ce nuț ș
produc venituri.”

Remus Corche : ”Sunt puse individual spa iile aducătoare de venituri.”ș ț
Ple a Gabriel: ”Da? Ave i?”ș ț
Remus Corche : ”Da.”ș
Ple a Gabriel: ”Părerea mea este să vedem, ca să închei, până ce nu eliminăm oriceș

posibilitate legală, să încercăm să le întindem o mână de ajutor, ca să zic a a. Pentru că, iș ș
dân ii sunt colaboratorii no tri de atâ ia ani.”ș ș ț

Medrea Bogdan: ”Dori i să aduce i un amendament în acest sens?”ț ț
Ple a Gabriel: ”O amânare ca să putem să o disecăm.”ș
Marcel Jeler: ”Da i-mi voie să vă ajut. Cred eu. Ar trebui să disjungem problema.ț

Aici este vorba de ni te scutiri care nu pot fi acordate. Cazuri concrete le-a i avut înș ț
discu ie cu Maranata. A i văzut ce am rezolvat! Legal, asta nu se poate! Dar  se poateț ț
discuta ulterior.”

Marian Claudiu: ”Posibilitatea legală a unei compensări.”
Remus  Corche :  ”Dacă  se  poate  face!  Nici  compensarea  nu  se  poate  face!ș

Compensarea cu ce?”
Ple a Gabriel: ”Compensare cu ce?”ș
Marian Claudiu: ”Noi am făcut ac iunile respective pentru comunitate i în folosulț ș

comunită ii. i în baza aceasta să existe o compensare.”ț Ș
Remus Corche : ”Servicii contra servicii nu se pot face.”ș
Marian Claudiu: ”Vă spun sincer. Pentru fiecare ac iune dacă socoti i avem utilită iț ț ț

de cel pu in 1000 lei/zi. Dacă înmul im cu 52 de ac iuni iasă vreo 52 de mii.”ț ț ț
Remus Corche : ”Legal nu se poate. Doamna director dacă cunoa te ceva.”ș ș
Teofila îr: ”Eu nu cunosc ca în institu iile publice să se poată face compensări.Ț ț

Deci, sunt interzise în institu iile publice a se face compensări. Probabil altă formă legalăț
dacă se poate face. Dar compensare nu se poate face. Conform legii nu se poate face
compensare.”

Sandu Cornel Stelian: ”Acum nu tiu de ce nu se poate! Anul trecut s-a putut!”ș



Teofila îr: ”Poftim?”Ț
Sandu Cornel Stelian: ”Anul trecut tiu că i-am scutit!”ș
Teofila îr: ”E altceva. Scutirea e una, compensarea e alta.”Ț
Ple a Gabriel: ”Compensat  poate nu e cuvântul bine folosit.”ș
Sandu Cornel Stelian: ”Am tiut la momentul respectiv, spre exemplu, toate liceeleș

i-au făcut balul bobocilor gratuit  la Casa de Cultură a Studen ilor. Deci, au avut accesș ț
gratuit copiii. Pentru că există i reversul. Noi îl punem la taxă i el cere banii la părin i.ș ș ț
Ori plăte te  coala  i  plăte te  de la bugetul  local  adică,  de la Primărie  ori  plăte teș ș ș ș ș
părintele i scoate 20 de lei din buzunar biletul de intrare. Deci, nu tiu! Dacă pentruș ș
Maranata am găsit solu ii, de i am revocat-o, că desfă oară activitate social-culturală,ț ș ș
Casa de Cultură a Studen ilor nu desfă oară activitate i nu găsim solu ii! Nu se poate!ț ș ș ț
Adică, e …!”

Remus Corche : ”Uita i-vă ce s-a întâmplat cu Maranata!”ș ț
Sandu  Cornel  Stelian:  ”Sunt  de  acord.  Dar  uita i-vă  că  eu  atunci  am  votatț

împotrivă. Am fost singurul împotrivă. Restul au zis că au activitate socială! Casa de
Cultură a Studen ilor nu are activitate socială?”ț

Paul Voicu: ”Ave i acum posibilitatea să vota i dumneavoastră!”ț ț
Sandu Cornel Stelian: ”Adică, nu tiu dacă este în regulă.”ș
Rare  Buglea:  ”Legat de acest  subiect  se na te  acum întrebarea:  e  o perioadăș ș

dificilă acum? Sau e în fiecare an?”
Iancu Gheorghe: ” i anul trecut a fost a a. i a a o să mergem.”Ș ș Ș ș
Paul Voicu: ”Domnule Iancu! Haide i să stabilim ce am făcut i ce am hotărât anulț ș

trecut în Consiliul local. Anul trecut am scutit o restan ă unde erau penalită i de întârziereț ț
i recalcularea unei sume  pentru acest termen de neplată. Nu aţi plătit în termen. Acumș

cereţi să scutim tot impozitul.”
Sandu Cornel Stelian: ” i anul trecut a i plătit impozitul?”Ș ț
Marian Claudiu: ”Nu.”
Sandu Cornel Stelian: ”I-am scutit de tot. Nu au plătit.”
Paul Voicu: ”Deci, nici în 2013 nu a i plătit?”ț
Marian Claudiu: ”Nu.”
Sandu Cornel  Stelian:  ”Cred că am i  impus condi ia  cu colile  să  fie  accesș ț ș

gratuit.”
Mircea Hava: ”Domnule pre edinte! Haide i să luăm lucrurile a a cum sunt. Înș ț ș

primul rând, Consiliul local trebuie să se gândească  i voi juri tii trebuie să le spune iș ș ț
dacă poate fi dată scutirea. Deci, dacă să fie făcută scutire? i să răspunde i cu da sau nu.Ș ț
Nu să ne învârtim. Pe urmă, Consiliul local hotără te dacă se va da, dacă se aprobăș
scutirea având  o multitudine de posibilită i de a îmbrăca acest da i nu. De ce? Este Casaț ș
de Cultură, avem balan a de venituri i cheltuieli, se face cutare. i arată cum arată.ț ș Ș
Pentru că, să fim sinceri, acolo nu se poate sus ine i între ine din spectacole i din maiț ș ț ș
nu tiu ce. Asta este în toată ara i cred că odată v-am arătat legat de sălile de sport.ș ț ș
Toate sălile de sport din România cum stau, câte sunt pe ro u i câte sunt pe verde. Toateș ș
sunt pe ro u pentru că nu există posibilitatea de a întreţine o  hardughie din asta atât deș
mare i să faci i profit.”ș ș

Rare  Buglea: ”Cum e bazinul!”ș



Mircea Hava: ”La bazin o să ajungem cred că peste o lună. i o să discutăm. SauȘ
poate introduci ni te taxe de intrare de ordinul zecilor de euro i a a sălile sunt full laș ș ș
toate  spectacolele  cu  plată.  Eu  spun  în  ghilimele  lucrul  acesta.  Deci,  se  poate  face
scutire?”

Remus Corche : ”Nu.”ș
Mircea Hava: ”De ce? Scrie în textul de lege că nu se poate scuti?”
Remus Corche : ”Da. Legea nr. 571 este destul de clară în sensul acesta.”ș
Mircea Hava: ”Deci, dacă legea spune lucrul acesta nu mai avem, din păcate, nici o

discu ie i trebuie să găsim alte solu ii.”ț ș ț
Remus Corche : ”Acesta este punctul nostru de vedere.”ș
Mircea Hava: ”Punctul nostru de vedere trebuie să fie punctul nostru de vedere! Ce

e legea! Nu inventa i! De aceea v-am întrebat. Ferească dumnezeu să găsim noi pe legeț
un alt punct de vedere i să ne apucăm să citim pentru că, pe urmă o să vă consider de reaș
credin ă. Nu vis a vis de ei. Vis a vis de noi. Voi spune i că nu se poate. Aici se poate, aiciț ț
nu  se  poate!  Consiliul  local  nu  poate  să  hotărască  peste  lege.  Dacă  hotără te,  esteș
problema lui personală! Deci, dacă se poate. Nu se poate. Atunci, va trebui să vedem ce
solu ie găsim. Solu ie pe care nu o vom găsi în tot soiul de discu ii între noi. Compensări!ț ț ț
Noi nu vom face compensări. i atunci, va trebui să găsim o solu ie. Poate găsim solu iaȘ ț ț
pe care o discutăm de atâta timp în care să creăm o entitate. i pe urmă o să vede i unȘ ț
proiect aici pe ordinea de zi. i vă spun de ce facem lucrul acesta. Acolo nu se întâmplăȘ
nimic. La ora aceasta nu au nici bugetul aprobat. Le dă salariile drăgu ul de guvern i înț ș
rest nu se întâmplă nimic. E ridicol, cum vre i dumneavoastră, e de râs. Mai ales că aceaț
clădire este a municipiului. Dacă nu se poate, nu se poate! i nu spun eu. Spune legea. NuȘ
putem să trecem peste lege.”

Albani Rocchetti Simone: ”Eu am o propunere. Compensarea poate să fie i altfel.ș
Banul să circule i noi să închiriem de la ei pentru 20 de evenimente. Ar însemna 20000ș
de lei cât au ei impozit. Adică, noi le plătim, ei ne plătesc.”

Mircea Hava: ”Acum, vreau să vă spun o treabă. Noi plătim prin trezorerie. În
momentul în care intră banii în trezorerie nu mai vedem nici un cent. Au o grămadă de
datorii.”

Marian Claudiu:  ”Domnule Primar!  Noi nu avem datorii  către stat.  Cu ANAF
suntem la zi. Singura datorie este la gaz.”

Rare  Buglea: ”To i avem datorii la gaz.”ș ț
Ple a Gabriel: ”Eu a  propune amânare ca să o regândim.„ș ș
Medrea  Bogdan:  ”Discu ii  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  a adar  supun  la  votț ș

amânarea acestui proiect. Cine este pentru amânare?” 
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17  voturi pentru amânare i oș
ab inere Iancu Gheorghe.”ț

4. Aprobarea planului de ocupare a func iilor publice din cadrul aparatului deț
specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia i din cadrul serviciilor publice aflateș
în subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia, pentru anul  2015

Se  dă  cuvântul  domnului  Bucur  Vasile  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre



precum şi raportul de specialitate. 
Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bucur Vasile: ”Planul de ocupare a fost aprobat de ANFP i urmează să fie aprobatș
de Consiliul local. În tot anul se aprobă de către dumneavoastră.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii dacă mai ave i la acest proiect? Nu sunt, a adarț ț ș
supun la vot. Cine este pentru aprobarea acestui proiect?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 265/2014

5. Modificarea statului de func ii i organigramei a aparatului de specialitate alț ș
Primarului municipiului Alba Iulia i al Direc iei de Asisten ă Socială din subordineaș ț ț
Consiliului local al municipiului Alba Iulia. 
        Se dă cuvântul  domnului Bucur Vasile  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

          Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie
publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor,
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Bucur  Vasile:  ”Direc ia  Cre e  trece  din  subordinea  Direc iei  de  Asisten ăț ș ț ț

Socială în subordinea Consiliului local i se desfin ează postul de ef serviciu i seș ț ș ș
înfiin ează postul de director. La aparatul de specialitate se transformă funcţie de nivelț
superior în func ie de nivel inferior pentru a permite i debutan ilor să participe laț ș ț
concurs. În plus de aceasta, se mai înfiin ează două posturi la cre ă de îngrijitor.”ț ș

Mircea  Hava:  ”Eu vreau  să  vă  întreb  pentru  ultima  dată  dacă  a i  pus  toateț
posturile necesare acolo? Cu cre ele nu ne jucăm. Voi nu ti i ce se poate întâmplaș ș ț
acolo! V-am spus! Asistente medicale! Să fie acoperit optul productiv, ca să spun a a,ș
cu asisten a medicală. Pentru că, dacă se întâmplă ceva acolo, vă spun din timp că o săț
vă doară capul pe voi. Eu nu stau să număr! Atât v-am spus. Noi nu încăcăm schema
dar  dacă  avem nevoie  de  opt  îngrijitori,  opt  îngrijitori!  Nu tiu  la  câ i  copii,  câ iș ț ț
îngrijitori trebuie! ti i prea bine că la ora 14,00 asistentele pleacă acasă i de la 14,00Ș ț ș
la 18,00 rămâne liber. Dacă un copil pă e te ceva! Haide i să nu spunem acum că,ț ș ț
dumneavoastră ti i că am avut poate norocul  că au fost asistente acolo. i acesta esteș ț Ș



i un motiv de ce pleacă de la serviciul respectiv i o să vină la un alt serviciu. Pentruș ș
că nu merge treaba. Cre a este cre ă! Nu este pentru bătrâni! Este pentru copii. Măcarș ș
atât, după ce ne-am chinuit să le construim i acum, azi e licita ia pentru cre a dinș ț ș
Ampoi, dacă le-am construit din bani publici măcar să putem să le între inem pentru căț
părin ii plătesc acolo. E o chestie pentru copii acolo.”ț

Ple a Gabriel: ”Organigrama nu e aprobată de minister?”ș
Mircea Hava: ”Nu. O aproba i dumneavoastră! Eu asta v-am spus legat de noi,ț

de personalul care trebuie să fie acolo. Acolo sunt copii de la unu la trei ani. Ferească
Dumnezeu ca un copil  să  pă ească ceva i  să  nu fie  asistentă  acolo!  Vă spun eu!ț ș
Anchete! Nu le fac eu! Le face cine le face! i pe urmă să vedem de ce nu s-a propusȘ
încă un îngrijitor i o asistentă. Eu vă spun în public. Vă mai trebuie asistente?”ș

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai ave i? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ț ș
pentru."  
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18  voturi pentru.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 266/2014

6.  Instituirea  taxei  speciale  pentru  utilizatorii  beneficiari  ai  serviciului  de
salubrizare, care nu au încheiat contract, cu operatorul de salubritate.
 Se  dă  cuvântul   doamnei  Ilean  Krisbai  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Ileana Krisbai: ”Este vorba de obligativitatea pe care noi o avem în conformitate cu
Legea nr. 101/2007 republicată în 2014 de a institui o taxă specială pentru beneficiarii
care nu au încheiat contracte  cu operatorul de salubritate. Ieri la comisie am discutat, am
mers pe o sumă pentru persoane fizice i persoane juridice rotunjită. ș  Persoane fizice – 5
lei/pers./ luna, inclusiv TVA iar persoane juridice – 64 lei/mc, inclusiv TVA.  Domnii
consilieri au fost de acord. Ce vreau să mai men ionez? Operatorul de salubrizare vaț
încasa  tariful care există acum  în contractul pe care îl avem noi. Diferen a va intra înț
bugetul local pentru dezvoltarea serviciului. Deci, va fi o diferen ă la această taxă careț
intră în bugetul nostru.”

Rare  Buglea:  ”Dar  care  sunt  utilizatorii  beneficiari  ai  serviciului  care  nu  auș
încheiat contract?”

Ileana Krisbai: ”Sunt foarte mul i.”ț
Medrea Bogdan: ” i nu au containere?”Ș
Clepan Dimitrie: ”Î i aruncă gunoiul pe unde vor ei!”ș
Ilean Krisbai: ”Noi avem obliga ia conform legii nr. 101 de a institui această  taxăț

specială. Suntem obliga i să o instituim.”ț
Ioan Bogă an:  ”Avem hotărârea  conform căreia  to i  cetă enii   municipiului  iț ț ț ș

institu iile  sunt  obligate  să  încheie  contracte.  Nu  le-am aplicat.  Trebuiau  amenda i.ț ț
Suntem mai indulgen i deocamdată i le impunem o taxă specială. i dacă nici atunci nuț ș Ș



se încadrează vom aplica amenzi.”
Mircea Hava: ”Taxa specială dacă nu o plătesc intră la impozit la sfâr itul anului.”ș
Paul Voicu: ”A  vrea să completez ceea ce a spus colega. Noi suntem obliga i  peș ț

modificările la Legea nr. 101. Avem i termen. În termen de 30 de zile suntem obliga i,ș ț
toate consiliile locale sunt obligate să instituie această taxă specială. Vreau să vă spun că
sunt consilii locale în România care au propus această taxă  specială de 10 ori  pre ul careț
există în contractul stabilit tocmai să încurajeze persoanele fizice i juridice să meargă săș
încheie contracte directe, nu să plătească taxe. Pe noi nu ne încântă cu nimic că calculăm
la impunere această taxă specială. Nu vrem lucrul acesta. Pentru cei care nu au contracte
încheiate  taxa pe o lună  va fi de 5 lei în loc de patru lei. Luăm listele de pe fiecare stradă
de la firma cu care avem contractul concesionat aceste servicii i tim exact.”ș ș

Clepan Dimitrie: ”Adică, plăte te cu 12 lei mai mult pe an.”ș
Paul Voicu: ”Nu tim. Noi vorbim de un leu pe lună. Dar dacă sunt 3, 4 persoane!”ș
Mircea Hava: ”Tot acolo ie i la 12 lei.”ș
Sandu Cornel Stelian: ”Dacă o persoană are trei proprietă i trebuie să încheie treiț

contracte?”
Paul Voicu: ”Nu. Încheie un contract. Dar să fie regăsit în baza de date.”
Ple a Gabriel: ”Dacă sunt trei puncte de lucru!”ș
Sandu Cornel Stelian: ”Persoana nu poate locui decât într-un singur loc.”
Ple a Gabriel: ”Domnule pre edinte! O singură problemă. Putem întâlni cazuri înș ș

ora  în care locuie te, domiciliază acolo dar e plecată pe o perioadă mai îndelungată.ș ș
Atunci, probabil în baza unei cereri pentru că e plecat la muncă dincolo. Vor fi o mul imeț
de cazuri.”

Ileana Krisbai: ”Aceasta va fi problema noastră să verificăm.”
Mircea Hava: ”Faptul că nu ai încheiat contract este amendă de 500 de lei. E foarte

bine că a apărut legea cu taxa aceasta specială. Este legea făcută. Trebuie să o respectăm.”
Popa  Pavel:  ”Noi  consilierii,  dacă  putem  să  aducem  la  cuno tin ă   urgentăș ț

hotărârea noastră de azi? Fiindcă noi la Oarda avem 847 de case cu 534 de contracte.”
Medrea Bogdan: ”Alte discu ii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, a adarț ș

supun la vot. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 267/2014

7.  Însu irea  investi iilor/achizi iilor  realizate  din  fonduri  IID  i  darea  înș ț ț ș
concesiune către SC APA CTTA SA ALBA – Operatorul re elelor de apă i canalizareț ș
din municipiul Alba Iulia.

Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."



Silvia Moldovan: ” Pe documenta ie ave i în anexă denumirea obiectivelor. A aț ț ș
cum am făcut de fiecare dată după recepţionarea lor, am procedat  i acum la însu ireaș ș
acestora. Este vorba de re eaua de apă de pe strada Brându ei, re eaua de apă dinț ș ț
cartierul Pâcli a pe un segment, extinderea re elei de distribu ie pe Valea Argintului,ș ț ț
extindere re ea de apă pe strada Făgăra , înlocuire re ea apă i bran amente pe stradaț ș ț ș ș
Ana Ipătescu, înlocuire  re ea apă pe Regimentul Vânători în Parto .”ț ș

Medrea  Bogdan:  ”Discu ii?  Nu sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 268/2014.

Părăse te sala de edin ă domnul consilier erdean Dorin Pavel.ș ș ț Ș

8.  Modificarea  Hotărârii  nr.  117/2014  a  Consiliului  local  cu  privire  la
participarea  municipiului  Alba  Iulia  în  cadrul  proiectului  Centru de resurse umane
”Academia Doamnelor” - finan at prin Programul Opera ional Sectorial Dezvoltareaț ț
Resurselor Umane
         Se dă cuvântul  doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier   Vasile  Cri an   care  prezintă  raportul  deș
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  de studii,  prognoze economico-sociale,
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
       Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Crina Dumitrescu: ”Într-o şedinţă anterioară s-a aprobat participarea Consiliului
local  Alba-Iulia  la  implementarea  proiectului.  În  acel  moment  s-a  cerut  doar  acea
contribu ie de 2% necesară implementării. Este o perioadă de doi ani i jumătate. Dinț ș
acest proiect ave i activită ile denumite i cu rezultatele a teptate. Se solicită un cashț ț ș ș
flow deci, o contribu ie bănească care să asigure cash flow-ul  acestui proiect până laț
finalul acestuia, octombrie 2015.”

Clepan Dimitrie: ”Despre ce sumă vorbim?”
Crina Dumitrescu: ”126 de mii.„
One iu Cornelia Maria: ”Eu nu particip la vot.”ț
Medrea Bogdan: ” Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, a adar supun la vot proiectulț ș

de hotărâre. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru i o ab inere  One iuș ț ț

Cornelia Maria.”



S-a adoptat Hotărârea nr. 269/2014.

9. Aprobarea parteneriatului între Municipiul Alba Iulia i Asocia ia Filantropiaș ț
Ortodoxă  în  vederea  sus inerii  activită ilor  Centrului  Educa ional  de  zi  ”Sfântulț ț ț
Nicolae” Alba Iulia.
     Se dă cuvântul  doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

      Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Raul  Sebastian  Tudoraşcu  care  prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie
publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor,
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Crina  Dumitrescu:  ”Filantropia  Ortodoxă a  avut  în  implementare  un  proiect

până în luna octombrie anul acesta. i una din realizările acestui proiect a fost CentrulȘ
de zi Sfântul Nicolae unde se găzduiesc 25 de copii cu risc de abandon. Copiii sunt
beneficiari  care  locuiesc  la  Diaconia.  Prin  acest  acord  de  cooperare  propunem
preluarea acestui centru  i sus inerea activită ilor care se desfă oară în acest centru.ș ț ț ș
Le ave i enumerate în referat i participarea cu o contribu ie  bănească pe un an deț ș ț
zile. Se propune în cadrul acordului ca această sumă să fie aprobată anual. Condi iaț
programului  este ca trei ani de zile entită ile  create în cadrul acestui proiect să fieț
sus inute de către comunită ile locale. i prin acest proiect, la contribu ia financiară peț ț Ș ț
care o solicită Filantropia este doar o participare  a noastră în decursul unui an de zile.”

Vasile Cri an: ”Mă uit în raportul de specialitate i văd că la întocmit  i avizatș ș ș
este 24. 09. 2014. L-am primit doar azi pe masă i nu am avut timp să îl vedem. Deș
votat îl votăm, că trebuie să îl votăm!”

Crina Dumitrescu: ”Am primit destul de târziu. A fost necesar să facem i noiș
anumite verificări legate de acest proiect, să vedem care au fost rezultatele. Chiar azi
am fost la conferin a finală de închidere a acestui proiect. i l-am adus a doua zi, într-ț Ș
adevăr,  când o mare parte din materiale au fost ridicate de către consilieri.”

Rare  Buglea:  ”Acest  centru  a  fost  înfiin at  în  urma  implementării  unuiș ț
proiect?”

Crina  Dumitrescu:  ”A  fost  înaintat  de  Filantropia  i  în   parteneriat  cuș
Arhiepiscopia Timi oara.”ș

Sandu Cornel Stelian: ”Nu este cel găsit cu nereguli?”

Revine în sala de edin ă domnul consilier erdean Dorin Pavel.ș ț Ș



Crina Dumitrescu: ”Ba da. Dar a fost suspendat un an de zile. Nu s-au găsit
nereguli i după aceea a fost preluat.”ș

Rare  Buglea: ” i ce facem noi acum? Asigurăm sustenabilitatea?”ș Ș
Crina Dumitrescu: ”Da. Deci, participă i ei cu o contribu ie.  Filantropia, deș ț

fapt arhiepiscopia sus ine i ea  financiar pentru această perioadă de trei ani de zile,ț ș
mentenan a acestui centru. În cadrul acestui proiect a fost realizat i parcul de aventuriț ș
pe lângă Parcul  Dendrologic.  i  este un proiect  de succes chiar  dacă unii  au avutȘ
suspiciuni. După un an s-a demonstrat  că nu există. i azi ne aflăm în situa ia săȘ ț
continuăm această activitate.”  

Medrea Bogdan: ” Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, a adar supun la vot. Cineț ș
este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 270/2014

 10. Însu irea Planului de Logistică Urbană Durabilă.ș
         Se dă cuvântul  doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie
publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor,
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Silvia Moldovan: ”Aici este vorba de însu irea unei documenta ii care s-a realizatș ț

în  colaborare  15  parteneri  proveni i  din  Austria,  Bulgaria,  Grecia,  Irlanda,  Italia,ț
Norvegia, Portugalia, Spania, Polonia, Suedia, Olanda i Marea Britanie având mai multeș
măsuri privind  implementarea unor proiecte pilot în trei ora e mici din Italia, Norvegia,ș
Olanda  i  apoi  întocmirea  unor  studii  de  fezabilitate  i  transferarea  analizelor  i  aș ș ș
măsurilor care s-au stabilit în ora ele pilot.”ș

Medrea Bogdan: ” Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, a adar supun la vot proiectulț ș
de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 271/2014.

 11. Alocarea unei sume de bani din bugetul local pe anul 2014 al municipiului
Alba Iulia pentru Asocia ia Prietenii Muzeului Uniriiț

Se dă cuvântul doamnei Teofila âr  care prezintă proiectul de hotărâre precumȚ
i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș



partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila âr: ”Este vorba de asocia ia Prietenii Muzeului Unirii care propune spreȚ ț
finan are  proiectul  „Maierii  Bălgradului.  Icoana,  moştenire  spirituală.”  Stabile te  caț ș
obiective principale promovarea colii de Pictură Maier, crearea unui fond de protocolȘ
pentru Consiliul  local  Alba-Iulia,  ceea  ce va duce  la  promovarea tradiţiilor  culturale
locale în rândul delegaţiilor oficiale, realizarea unei broşuri de informare şi prezentare a
acestui centru de pictură, realizarea unei expoziţii tematice. Se solicită suma de 35000 lei
pentru derularea acestui proiect.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot proiectul de hotărâre.ț ș
Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 272/2014

12. Deplasarea domnului Mircea Hava,  Primar al municipiului  Alba Iulia,  în
Belgia la Bruxelles, în perioada 8-12.10.2014.

Se  dă  cuvântul  domnului  Mihai  belală  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă ave i la acest proiect? Nu sunt, atunci supun la vot.ț ț
Cine este pentru aprobarea acestui proiect?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 273/2014.

 13. Alocarea unei sume de bani din bugetul local pe anul 2014 al municipiului
Alba Iulia pentru Universitatea ”1 Decembrie 1918” Alba Iulia.

Se  dă  cuvântul  doamnei  Lumini a  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâreț
precum i raportul de specialitate.ș

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.



  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

       Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizareș
din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze  economico-sociale,
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şiș
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Medrea Bogdan: „ Vă propun să discutăm pe articole.

Art.1 Aprobă alocarea sumei de  5.000 lei din bugetul local pe anul
2014 – capitol cultură – pentru organizarea de către  Universitatea  "1 Decembrie
1918"Alba Iulia a Conferin ei ț  ” Smart Applications & Technologies for Electronic
Engineering” ,  în perioada 16 -  18 octombrie 2014. Comisiile aviz favorabil.
Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot. Cine este pentru?”
 „Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Medrea Bogdan: „Art.2  Aprobă alocarea sumei de până la 5.000 lei din bugetul
local pe anul 2014 – capitol cultură – pentru organizarea de către  Universitatea  "1
Decembrie 1918"Alba  Iulia a  Conferin ei Managementul Carierei. Comisiile au datț
aviz favorabil. Supun la vot. Cine este pentru?”
 „Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Medrea  Bogdan:  ”Supun  la  vot  cine  este  pentru  aprobarea  acestui  proiect
împreună cu cele două articole. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul şi articolele au fost votate cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 274/2014.

Părăse te sala de edin ă domnul viceprimar Paul Voicu.ș ș ț

14. Repartizarea unei locuin e pentru tineri destinate închirierii, rămasă vacantă,ț
realizată de către Agen ia Na ională pentru locuin e.ț ț ț

Se  dă  cuvântul  doamnei  Lumini a  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâreț
precum i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,  cultură,
sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Lumini a Fara: ”Este vorba de o locuin ă ANL care a rămas vacantă în urmaț ț
renun ării titularului în Ampoi 1. Pozi ia 8 din lista rămasă.”ț ț

Medrea Bogdan: ”Dacă sunt discu ii? Nu sunt, supun la vot. Cine este pentru?”ț
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru.„

S-a adoptat Hotărârea nr. 275/2014.



Revine în sala de şedinţă domnul viceprimar Paul Voicu.

15. Modificarea Hotărârii nr. 285/2012 a Consiliului local al municipiului Alba
Iulia. 

Se  dă  cuvântul  doamnei  Lumini a  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâreț
precum i raportul de specialitate.ș

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Lumini a Fara: ”Este vorba de desemnarea reprezentan ilor Consiliului local. Înț ț
acest an s-a schimbat Legea învă ământului  care prevede ca numărul de reprezentan i săț ț
fie în func ie  de numărul membrilor consiliilor de administra ie. Avem ni te solicitări.ț ț ș
Colegiul Dorin Pavel solicită încă doi reprezentan i. Îl avem nominalizat conform HCLț
nr. 285 pe domnul Rare  Buglea. i mai trebuie nominaliza i încă doi.ș Ș ț

Mai avem Grădini a cu Program Prelungit care mai solicită încă un reprezentant.ț
Ieri a mai venit i Liceul cu Program Sportiv să mai numim doi reprezentan i pe lângăș ț
domnul Petric.”

Sandu Cornel Stelian: ”Deci, s-a modificat legea în func ie de câ i reprezentan iț ț ț
are consiliul lor de administra ie. Deci,  nu neapărat trebuie să fim noi. Pot să fie iț ș
persoane dinafara Consiliului local.„

Rare  Buglea: ”Sigur ne permite legea a a?”ș ș
Sandu Cornel Stelian: ”Sută la sută. Vroiam să mai completăm  lista i cu Liceulș

HCC. Înainte de a începe edin a m-a sunat directorul că a uitat să trimită hârtia.„ș ț
Marcel Jeler: ”Oricum va trebui să desemnăm reprezentan ii Consiliului local peț

2014-2015. Cei de aici vor fi pentru cei care au adresat cerere.”
Sandu  Cornel  Stelian:  ”Domnul  secretar!  coala  a  început  pe  1  septembrie.Ș

Consiliile lor de administra ie nu sunt valide, nu sunt conform legii în acest moment.ț
Directorul de la HCC m-a sunat  că au 13 membrii în consiliul de administra ie. Le maiț
trebuie doi. Propun completarea listei cu Liceul HCC. M-au sunat înainte de a începe
edin a.”ș ț

Lumini a Fara: ”Până acum doar aceste coli au cerut.”ț ș
Medrea Bogdan: ”Propuneri?”
Mircea Hava: ”Deci,  reprezentan ii  Consiliului local pot să fie ori  un consilierț

local, ori un profesor, ori altcineva.”
Ple a Gabriel: ”Nu e nici o problemă că mai un consilier de aici. Pe parcurs putemș

să mai modificăm.”
Sandu Cornel Stelian: ”În comisie s-a făcut vreo propunere?”
Lumini a Fara: ”Nu.”ț
Vasile Cri an: ”Atunci, amânăm!”ș
Ple a Gabriel: ”La Grădini a nr. 8 îl propun pe domnul Rare  Buglea.”ș ț ș
Clepan Dimitrie: ”Haide i să propunem ca să terminăm. La Colegiul Dorin Pavel îlț

propun pe domnul Vasile Cri an.”ș



Raul  Sebastian Tudora cu: ”Îl  propun pe domnul  Presecan Marius la Colegiulș
Tehnic ”Dorin Pavel”.

Ioan Bogă an: ”La Liceul Sportiv  merg eu.”ț
Clepan  Dimitrie:  ”La  Liceul  Sportiv  îl  propun  pe  domnul  Raul  Sebastian

Tudora cu.”ș
Marius Adrian Costina : ”La Liceul HCC îl propun pe domnul consilier Sanduș

Cornel Stelian.”
Albani Rocchetti Simone: ”O propun pe doamna Andronescu  Rodica  pentru că e

dirigintă acolo.”
Medrea Bogdan: ”Alte discu ii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, a adarț ș

supun la vot proiectul împreună cu propunerile făcute.”
”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu propunerile a fost votat cu 18 voturi

pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 276/2014.

16. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia.
Călin Hedviga: ”Propun retragerea de pe ordinea de zi a acestui proiect deoarece

nu avem avizele de la Prefectură cu denumirile de străzi.” 

17. Aprobarea unor documentaţii de urbanism :

Art.1: Avizează AMPLASARE FIRIDA PT. CRESA AMPOI I ; ELIBERARE
AMPLASAMENT POST TRAFO, PTZ 72 DIN INCINTA CT29, ALBA IULIA, STR.
LIVEZII, NR. 47,  solicitant SC FDEE ELECTRICA TRANSILVANIA SUD SA pt.
MUN. ALBA IULIA, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”
         Călin Hedviga: ”Avizarea amplasării pe domeniul public  a două firide rezultate
din mutarea postului trafo din centrala care se transformă în cre ă care, tocmai a fostș
discutată anterior. Este vorba de cre a din Ampoi I. Este vorba de o suprafa ă de 3,3ș ț
mp din care doi metrii sunt ocupa i de o firidă i 1,5 metrii de punctul de aprindereț ș
iluminat public. Am să vă arăt că ele vor fi amplasate în incinta grădini ei, în interiorulț
împrejmuirii astfel încât domeniul public nu va fi deranjat.”  

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru.”



”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 17  voturi pentru i o ab inereș ț
Medrea Bogdan.”

Art.2: Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „MODIFICARE  TRAMA
STRADALA – PUZ ALBA - MICESTI PRIN TRANSLATARE STRADA PRIVATA
(25III),  ALBA IULIA,  intre  STR.  ALCALA DE HENARES si  STR.  BAYONNE,
solicitant TRIFAN VASILE si PARASCHIVA”,  conform planului de situatie anexat,
cu  conditia, ca la autorizarea lucrarilor de construire, sa fie schimbata  categoria de
folosinta a parcelei create pentru strada din arabil in drum.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Călin Hedviga:  ”Propune PUD modificare tramă stradală  între Alba-Iulia iș
Mice ti.  Este vorba de o stradă care se află între Alcala de Henares  i  Bayonne.ș ș
Această stradă nu făcea decât să împartă  un teren proprietate privată anevoies în două.
Luăm strada,  o  translatăm.  Alte  reglementări  nu  se  modifică.  Comisia  a  dat  aviz
favorabil cu condi ia pe care dorim să o men inem, i anume:  schimbarea categorieiț ț ș
de folosin ă din arător în drum pentru strada astfel translatată.”ț

Părăse te sala de edin ă domnul viceprimar Paul Voicu.ș ș ț

Medrea  Bogdan:  ”Alte  discu ii?  Nu  sunt,  a adar  supun  la  vot  cu  condi iaț ș ț
impusă de comisie. Cine este pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 17 voturi pentru.”

Art.3 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
COLECTIVE P+5,  ALBA IULIA,  STR.  ARIESULUI,  NR.14A,  solicitant CURTA
MIRCEA,  TRIFU  MARIAN,  DUDCIUC  CALIN,  DAN  MARIUS,  PAVELEAN
DAN, ALEXANDRU SORIN VALERIU”, conform planului de situatie anexat.

Călin Hedviga: ”Articolul 3 este retras de pe ordinea de zi.”

Art.4: Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  STATIE
DISTRIBUTIE  GPL  PENTRU  AUTOVEHICULE,  ALBA  IULIA,  STR.
REPUBLICII,  NR.109,  solicitant SC  INTERTRANS  SA ALBA pentru  SC  ECO
GREEN POWER SRL”, conform planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avemș



obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”
Călin  Hedviga:  ”Se  referă  la  amplasarea  a  două  sta ii  GPL pe  bulevardulț

Republicii. Condi ia a fost îndeplinită.”ț
Medrea Bogdan: ”Discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ț ș
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 15 voturi pentru i 2 ab ineri Vasileș ț

Cri an, Raul Sebastian Tudora cu.”ș ș

Art.5:  Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  SPATIU
COMERCIAL – A DOUA CONSTRUCTIE PE PARCELA, ALBA IULIA, STRADA
IEDERII, NR. 62, solicitant CUCOS GABRIELA FLORENTINA”, conform planului
de situatie anexat, cu conditia aprobarii unei constructii cu caracter provizoriu pe o
perioada  de  maxim 3  ani  si  obtinerii,  pana  la  autorizare,  a  acordului  legalizat  al
vecinului pentru amplasarea constructiei la o distanta mai mica de 60cm fata de limita
de proprietate, conform prevederilor Codului Civil.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Călin Hedviga: ”Se referă la o proprietate locuin ă individuală pe strada Iederiiț
din Alba-Iulia, pe care se dore te a se realiza un spa iu comercial la stradă cu regim deș ț
func iune de cartier. Este vorba de spa iu comercial de 5/3,25 metrii. Comisiile au datț ț
aviz  favorabil  cu  următoarea  condi ie:  cu  condi ia  aprobării  unei  constructii  cuț ț
caracter provizoriu pe o perioada de maxim 3 ani si obtinerii, pana la autorizare, a
acordului legalizat al vecinilor direc i deoarece construc ia este propusă  la o distan ăț ț ț
mai mică decât 60 de centimetrii fa ă de proprietatea vecină i Codul Civil o impune.”ț ș

Revine în sala de edin ă domnul viceprimar Paul Voicu.ș ț

Medrea Bogdan: ”Dacă mai sunt  discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cineț ș
este pentru aprobare cu condi ia impusă de comisie?”ț

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art. 6: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE COPERTINA CU
CARACTER PROVIZORIU PENTRU TERASA (termenul de existenta a copertinei
va fi  de 3 ani de la data emiterii autorizatiei de construire), ALBA IULIA, PIATA
IULIU MANIU, NR.2, BL. P1AB, solicitant SC NEW PANAMERA BISTRO SRL”,
conform planului de situatie anexat, perioada de 3 ani va fi redusa in cazul aplicarii
unor investitii publice de interes general.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Călin Hedviga: ”După cum ti i, într-o discu ie mai veche a i solicitat ca acesteș ț ț ț
terase sezoniere care nu se desfac peste iarnă să fie aprobate i închiriate pe toatăș
perioada anului.”

Paul Voicu: ” i care se sprijină pe un perete.”Ș



Călin Hedviga: ”Da. Vă prezint acum două terase. La articolul 6 este una din
Pia a Iuliu Maniu a cărui terasă aceasta i o imagine  cum a arătat în decursul anului.ț ș
Comisia a dat aviz favorabil cu următoarea condi ie: perioada de aprobare să fie pe treiț
ani care poate fi redusă dacă se întâmplă o activitate de utilitate publică în ceea ce
prive te întrebuin area spa iului urban. Repara ii i alte asemenea. Deci, se men ineș ț ț ț ș ț
condi ia.”ț

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare cu condiţia impusă?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru i o ab inere Vasileș ț
Cri an.”ș

Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE COPERTINA CU
CARACTER PROVIZORIU PENTRU TERASA (termenul de existenta a copertinei
va  fi  de  3  ani  de  la  data  emiterii  autorizatiei  de  construire),  ALBA IULIA,  STR.
FREDERIC  MISTRAL,  NR.3,  solicitant SC  VITTORIA UNO  CENTRU  SRL”,
conform planului de situatie anexat, perioada de 3 ani va fi redusa in cazul aplicarii
unor investitii publice de interes general.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Călin Hedviga:  ”O cerin ă similară.  Suntem pe strada Frederic Mistral.  Esteț
vorba de o terasă pe col  lângă Antic. Aceasta este situa ia existentă i aceasta esteț ț ș
propunerea. Comisia a dat aviz favorabil  cu aceea i condi ie. Adică, perioada de treiș ț
ani care poate fi redusă pentru realizarea unor investi ii publice.”ț

Medrea  Bogdan:  ”Discu ii?  Nu sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruț ș
aprobare cu condi ia impusă de comisie?”ț

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru i o ab inere Vasileș ț
Cri an.”ș

Art.8: Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „REAMPLASARE  PANOURI
PUBLICITARE DIN ZONELE UNDE SE FAC LUCRARI DE REABILITARE A
DOMENIULUI PUBLIC, ALBA IULIA, 4 AMPLASAMENTE: 1. B-dul DECEBAL;
2. Str. OCTAVIAN GOGA; 3. B-dul REPUBLICII la stadion; 4. B-dul REPUBLICII
intre Dedeman si str. Emil Racovita, solicitant MUNICIPIUL ALBA IULIA”, conform
planului de situatie anexat.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului înconjurător,  conservarea monumentelor  istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”



Călin Hedviga: ”După cum ti i, municipiul Alba-Iulia a început lucrările  deș ț
investi ii privind avizarea spa iului public între Unirea i BCR pe Tudor Vladimirescuț ț ș
i în acest scop am fost nevoi i să relocăm ni te panouri  publicitare care aveau  atâtș ț ș

contracte  în  valabilitate  i  autoriza ie  de  construire.  Vă  propun  aten iei  patruș ț ț
amplasamente  pe  care  serviciul  nostru  de  urbanism  le-am  considerat  aplicabile.
Comisiile au dat aviz favorabil  i acum vi le prezint:ș

- pe bulevardul Decebal în dreptul, nu chiar în dreptul spitalului de infec ioase,ț
într-o zonă în care similar mai există asemenea. Acesta este amplasamentul nr. 1.

- alt amplasament pe care vi-l propun  este pe strada Octavian Goga.
- al treilea amplasament este la stadion într-o loca ie aflată între ace ti pomi, peț ș

bulevardul Republicii.”
Vasile Cri an: ”Nu este pe trecerea de pietoni? Nu încurcă?”ș
Călin Hedviga: ”Nu. Este pe zona verde. Pe zona verde aflată între trotuar iș

gardul stadionului.
i amplasamentul patru este într-o zonă retrasă aflată între trotuar i  gard înȘ ș

zona  STP,  de  la  Dedeman  până  la  Emil  Racovi ă.  Acestea  sunt  cele  patruț
amplasamente.”

Medrea  Bogdan:  ”Discu ii?  Nu sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.9:  Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
UNIFAMILIALE SI REGLEMENTARE CALE DE ACCES - MODIFICARE PUZ
aprobat  cu  HCL 182/05.2012,  ART.5,  ALBA IULIA,  PICLISA,  ZONA DEALUL
FIERULUI,  solicitant NEGRU MIRCEA”,  conform planului  de  situatie  anexat,  cu
conditia ca  la  autorizarea  lucrarilor  de  construire,  sa  fie  schimbata  categoria  de
folosinta a parcelei create pentru strada din arabil in drum.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de
specialitate.

Călin Hedviga: ”Acum doi ani am aprobat un PUZ pentru acces în Pâcli a laș
două parcele. Deoarece una dintre ele era doar tangentă la strada creată a fost  necesară
reaprobarea  acestui  PUZ  i  transmiterea   spre  folosin ă  a  acestui  triunghiș ț
proprietarului  de  jos.  Comisia  a  avizat  favorabil  cu  următoarea  condi ie:  până  laț
autorizare să se prezinte schimbarea categoriei de folosin ă pentru această bucată deț
tern.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare cu condi ia impusă de comisie?”ț

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Art.10 Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.2, art.3,
art.4, art.5, art.6 si art.7 perioada de valabilitate de 3 ani.

Medrea Bogdan: ”Supun la vot art. 10. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”



Art.11 Se stabileste, pentru documentatia de urbanism PUZ de la art.8 perioada
de  valabilitate  pana  la  aprobarea  unei  alte  documentatii  de  urbanism  pe  terenul
reglementat.

Medrea Bogdan: ”Supun la vot art. 11. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru.”

Medrea  Bogdan:  ”Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre  nr.  17   împreună  cu
articolele. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu articolele a fost votat cu 18 voturi
pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 277/2014

18. Încheierea unei conven ii de constituire a dreptului de uz i a dreptului deț ș
servitute asupra unui imobil (teren) 

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia."ț ț

Mihai Pripon: ”Aici este vorba de un teren în suprafa ă de 1 mp pe care să fieț
amplasată o firidă  a SC Electrica. i acum venim să reglementăm situa ia juridică aȘ ț
acestui teren pentru a- i putea desfă ura  Electrica legal activitateaș ș .”

Medrea  Bogdan:   ”Discu ii  dacă  mai  sunt  la  acest  proiect?  Nu  sunt,ț
a adar supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect?”ș

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru i o ab inereș ț
Medrea Bogdan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 278/2014

19.  Modificarea  Regulamentului  de  organizare  i  func ionare  a  parcărilorș ț
publice de re edin ă aflate pe raza municipiului Alba Iulia ș ț

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Mihai Pripon: ”La acest proiect este vorba doar de o modificare a procedurii de
identificare de către agen ii Poli iei locale în teren a contravenien ilor,  a celor careț ț ț
încalcă regulile stabilite prin prezentul regulament. Modificarea o ave i în proiect.”ț



Inurean Ioan: ”Le lipim un autocolant.”
Albani Rocchetti  Simone: ”Am o întrebare. De la ora opt la ora 16,00 nu e

nimeni acasă. Nu se poate parca acolo?”
Paul  Voicu:  ”Dacă  îmi  permite i.  Vă  spun  eu.  Se  poate  orice.  Totț

regulamentul îl studiem i venim cu o propunere  prin proiect. Dacă se votează, seș
poate orice.”

Albani Rocchetti Simone: ”Dacă ar fi mai multe parcări în ora  nu ar fiș
nici o problemă.”

Paul Voicu: ”Deci, peste 3000 de oameni au un contract anual semnat cu
regulamentul i clauzele pe care le-a i votat! Trebuie să îi chemăm pe to i înapoi ca săș ț ț
modificăm! Hotărârea noastră a produs efecte de ani de zile.”

Călin Hedviga: ”Să ti i că sunt proprietarul unui asemenea contract i văș ț ș
spun din experien a mea că vom crea un haos nebănuit. Pentru că, eu dacă azi nu m-ț
am dus la serviciu i mi-am folosit ma ina, când vin înapoi e ocupat, nu am ce să îiș ș
fac. i încep să blochez pe al ii. Va fi un haos. Cum dori i dumneavoastră!”Ș ț ț

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, a adar supunț ș
la vot cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 279/2014

    20.  Aprobarea  prelungirii  termenului  contractului  de închiriere  nr.  12859/2002
încheiat între Consiliul local al municipiului Alba Iulia i SC Librăriile Humanitas SAș

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai  Pripon:  ”Aici  este  vorba  despre  spa iul  unde  î i  desfă oarăț ș ș
activitatea  Librăria  Humanitas.  Spa iul  a  fost  adjudecat  acum mai  mul i  ani  prinț ț
licita ie  publică.  Termenul  contractului  a  fost  prelungit  în  timp de  mai  multe  ori.ț
Ultima dată în 2010 când a i modificat  i tariful de închiriere de la 56 de dolari la 200ț ș
de euro pe lună. Din patru în patru ani.”

Mircea Hava: ”Vreau să vă vă întreb. Contractul se poate prelungi din
patru în patru ani fără nici o problemă?”

Mihai Pripon: ”Da. pentru că de fiecare dată când s-a făcut prelungirea   s-a
trecut în hotărârea de prelungire cu posibilitatea de prelungire. Deci,  avem această
posibilitate.”

Mircea Hava: ” i în celălalt proiect cu Gambeta?”Ș
Mihai Pripon: ”Acela i lucru.”ș
Vasile  Cri an:  ”Dacă  citim  raportul  de  specialitate  scrie:  Librăriaș



Humanitas Alba-Iulia, strada 1 Decembrie 1918, la parter la M7. La parter M7 este o
crâ mă. Nici într-un caz nu este M7. Nu este în regulă. După cuno tin ele mele esteș ș ț
M9.”

Clepan Dimitrie: ”Pune i M9 în loc de M7.”ț
Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot aprobareaț ș

acestui propiect cu men iunea bloc M9.”ț

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 280/2014

21.  Revocarea  dreptului  de  administrare  a  Ministerului  Educa iei  Na ionaleț ț
asupra imobilului (construc ie i teren) Casa  de Cultură a Studen ilor Alba Iulia ț ș ț

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai Pripon: ”Aici, în anul 1991 printr-o dispozi ie a Prefectului s-a transmisț
în administrarea Ministerului Învă ământului i tiin elor, după cum era denumireaț ș Ș ț
atunci, construc ia i terenul aferent acestuia care adăposte te actualmente Casa deț ș ș
Cultură a Studen ilor. Având în vedere că în ultima perioadă de timp această institu ieț ț
înregistrează datorii foarte mari atât fa ă de furnizori cât i fa ă de bugetul de statț ș ț
considerăm că  am putea  administra  mai  bine  această  clădire  noi.  Prin  urmare,  vă
propunem  să  fi i  de  acord  cu  revocarea  dreptului  de  administrare  Ministeruluiț
Educa iei Na ionale acestui imobil.”ț ț

Rare  Buglea: ”Într-un eventual proces vom avea succes?”ș
Mihai  Pripon:  ”Conform noului  cod  civil   nu  mai  avem nevoie  de  acordul

ministerului pentru revocarea  dreptului de administrare. i dacă vă uita i la proiectȘ ț
avem un referat  făcut de domnul Mihai Co er în care vă explică foarte clar i pe largș ș
motivul pentru care se impune această măsură.”

Ple a Gabriel: ”Domnule pre edinte! Ultimul motiv l-am văzut ieri i cred că l-ș ș ș
a văzut i domnul Primar. Adică, să ai 10 becuri  într-o sală în care se face o astfel deș
manifestare  i să nu vezi să cite ti ce ai pe hârtie, mi se pare o situa ie jenantă!”ș ș ț

Mircea Hava: ”Acolo bugetul este blocat! Nu tiu de ce! Poate trebuia să î i deaș ș
cineva demisia! Dar nu are rost să î i dea demisia! Ei au bani pentru că încasează!ș
Toată lumea plăte te! Dar nu poate să îi execute pentru că nu au aprobat bugetul! Nuș
tiu de ce i nu mă interesează! Clădirea este a noastră. Vă spun să ti i istoria. A fostș ș ș ț

dată în administrare Ministerului Învă ământului pentru că atunci când s-a constituitț
universitatea era undeva un buncăr. Studen ii trebuiau să aibă o Casă de Cultură aț
Studen ilor. i a spus: domnule, vă dăm aici pentru că tot în ora  rămâne! Dar eraț Ș ș
pentru Universitate, ca să se întrunească punctajul. Cu timpul s-a dus la minister, s-a
dus la Ministerul Tineretului. i am hotărât să o luăm înapoi  pentru că, cred că, înȘ



edin a viitoare vom prezenta i un program de lucru. Deci, nu o luăm ca să ne uitămș ț ș
la ea! Deci, toate proiectele care s-au vehiculat prin ora  legate de cultură, dacă nuș
aveau spa iu, ei bine, o să aibă acum un spa iu. Bineîn eles după o repara ie.”ț ț ț ț

Medrea  Bogdan:  ”Discuţii?  Nu  sunt,  a adar  supun  la  vot  cine  este  pentruș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru i o ab inere Vasileș ț
Cri an.”ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 281/2014

Părăsesc  sala  de  edin ă  domnii  consilieri  Paul  Voicu,  Raul  Sebastianș ț
Tudora cu.ș

  22. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia,
strada Călăra i, nr. 5Aș
       Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
     Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai Pripon: ”Aici este vorba de un teren în suprafa ă de 109 mp din careț
aproximativ 50 mp sunt ocupa i de o construc ie mai veche proprietatea domnuluiț ț
Dan Bogdan iar de pe celălalt  teren se realizează accesul  la proprietatea domnului
Bogdan. Prin urmare, în baza dispozi iilor legale vă propunem aprobarea vânzării  prinț
negociere directă către domnul Bogdan a acestui imobil la pre ul de 2400  euro TVAț
inclus.”

  Medrea Bogdan:  ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 282/2014

23.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  5634/176/2014,  aflat  pe  rol  la
Judecătoria Alba Iulia 

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Este vorba de o expertiză privind atribuirea de număr topografic



unei uscătorii în vederea sistării indiviziunii i atribuirii ei unui cumpărător.”ș

  Medrea Bogdan:  ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 283/2014

Revine în sala de edin ă domnul consilier Raul Sebastian Tudora cu.ș ț ș

24.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  5776/176/2014,  aflat  pe  rol  la
Judecătoria Alba Iulia 

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Tot o însu ire de expertiză. Imobilul se află în Mice ti.ș ș

  Medrea Bogdan:  ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 284/2014

25. Acceptarea dona iei  făcute municipiului  Alba Iulia a unui imobil  (drum)ț
situat în Alba Iulia – Mice ti, tarla 10 Pa iș ș

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă proiectul  de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Acceptarea unei dona ii în zona 10 Pa i.”ț ș
Medrea Bogdan: "Discuţii dacă  sunt? Nu sunt, atunci supun la vot proiectul de

hotărâre. Cine este pentru?"
"Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 285/2014

Revine în sala de edin ă domnul consilier Paul Voicu.ș ț



26. Parcelarea i înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iuliaș
asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Clo ca, lângă bloc 4ș

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Aurica Groza: ”Parcelarea în vederea concesionării pe strada Clo ca, bl. 4, scaraș
B pentru extindere spa iu comercial.”ț
 Medrea Bogdan: "Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"

 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi o abţinere Vasile
Crişan."

S-a adoptat Hotărârea nr. 286/2014

27. Încuvin area cererii ce se va adresa MAN cu privire la transmiterea unuiț
imobil situat în Alba Iulia, strada Mihai Viteazul.

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Aurica  Groza:  ”Este  vorba  de  solicitarea  adresată  ministerului  pentru
transmiterea  din  domeniul  public  al  statului   i  al  MAPN în  domeniul  public  alș
municipiului i administrarea Consiliului local.  Este vorba de UM 415.”ș
 Medrea Bogdan: "Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"

 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 287/2014

28. Trecerea din domeniul privat în domeniul public a unui imobil (teren) situat
în Alba Iulia, str. Târgului, FN

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Aurica Groza: ”La solicitarea Cur ii de Apel am propus trecerea din domeniulț
privat în domeniul public al municipiului Alba-Iulia imobilul care le-a fost transmis



în administrare de pe strada Târgului.”
 Medrea Bogdan: "Discuţii? Nu sunt,  aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 288/2014

29. Însu irea documenta iei de alipire pentru imobilul situat în Alba-Iulia, str.ș ț
Vasile Goldi , FN.ș

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Aurica Groza: ”Documenta ia de alipire pe strada Vasile Goldi . Este vorba deț ș
două parcele, teren concesionat.”
 Medrea Bogdan: "Discuţii? Nu sunt,  aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru i o ab inere Vasileș ț
Cri an."ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 289/2014

30. Aprobarea denumirii  unită ilor  de  învă ământ  i  are elei  colare  dinț ț ș ț ș
municipiul Alba-Iulia pentru anul colar 2014-2015.ș

Se dă cuvântul  doamnei  Diana Roman care prezintă  proiectul  de hotărâre iș
raportul de specialitate.

 Medrea Bogdan: "Discuţii? Nu sunt,  aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 290/2014

31. Deplasarea delega iei municipiului Alba-Iulia la Chi inău în perioada 12 -14ț ș
octombrie 2014.

Se dă cuvântul  domnului  Mihai  Belală care prezintă proiectul  de hotărâre iș
raportul de specialitate.

Mircea Hava: ”În 15 octombrie avem Ziua Regalită ii.”ț
 Medrea Bogdan: "Discuţii? Nu sunt,  aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"

 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 291/2014



32. Aprobarea prelungirii termenului contractului de închiriere nr. 13468/2002
încheiat între Consiliul local al municipiului Alba-Iulia i I. I. Mârza I. ”Gambetta”.ș

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Mihai Pripon: ”Este vorba de prelungirea contractului cu Mârza Gambeta.”

Vasile Cri an: „Comisia?”ș
Mihai Pripon: ”Membrii comisiei sunt aici.”

 Ioan Bogăţan: „Aviz favorabil.”
Vasile Cri an: ”Nu s-a suplimentat proiectul la început!”ș

 Medrea Bogdan: "Discuţii? Nu sunt,  aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru i un vot împotrivăș
Vasile Cri an."ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 292/2014

           II. Diverse

1.  Medrea  Bogdan:  ”Avem două  solicitări.  Una  este  din  partea  Federa ieiț
Române  de  Powerlifting  cu  nr.  66349/09.  09.  2014.  Având  în  vedere  rezultatele
deosebite ob inute la Campionatele Mondiale de Powerlifting, 1-6 septembrie 2014 deț
către sportivii i tehnicienii no tri, cetă eni ai municipiului Alba-Iulia, vă rugăm prinș ș ț
prezenta să aproba i acordarea de premii băne ti în cuantumul sumei de 20000 lei.ț ș
Dacă sunt  discu ii  pe  marginea  acestei  solicitări?  Dacă  nu,  va  trebui  să  venim înț
Consiliu local cu un proiect de hotărâre.”

Sandu Cornel Stelian: ”Eu propun să nu mai avem discu ia de data trecută săț
vină să ne spună locul I din câ i participan i.”ț ț

Marcel Jeler: ”Ce le răspundem celor de la Powerlifting?”
Sandu Cornel Stelian: ”Să ne prezinte clasamentele!”
Mircea Hava: ”Haide i să o încheiem. De ce am trimis-o eu la Consiliul local?ț

Ca să aveţi  o discuţie.  Părerile sunt  împăr ite.  Este foarte bine! Avem copii,  avemț
oameni  care au luat la ah, care au luat bronzul. Nicăieri nu au scis acolo pe tricouriș
Alba-Iulia! Fără supărare!

Dar legat de treaba aceasta cu sportul  o să ne dăm jumătate din buget pe tot
soiul de chestiuni de genul acesta. Eu a  fi foarte de acord să putem să facem sportulș
de masă. Nu contest ce a fost înainte. Dacă se poate să putem să punem bani, a tept deș
mult să se facă un proiect făcut ca lumea, cu cap i cu coadă în care să putem finan aș ț
ceea ce înseamnă sportul  de masă.  Avem o mul ime de baze în care copiii  se potț
aduna. La Liceul Sportiv i la coala Nr. 6, Agârbiceanu să putem să facem a a ceva.ș Ș ș



Deci, oricând vă stau la dispozi ie. Întreb pe unii i pe al ii pentru a a ceva, pentru caț ș ț ș
tinerii  să  poată  mi ca.  La  Liceul  Sportiv  o  să  intre  în  lucru.  Nu tiu  când  dar  eș ș
programat  ca să facem un teren sintetic ca lumea cu plase. Mi-ar plăcea să văd acolo o
competi ie  organizată o competi ie între cartiere, între coli i clase, între cei de 10ț ț ș ș
kilograme,  50  de  kilograme  pentru  care  găsim  bani,  găsim  i  sponsori  ca  să  oș
sus inem. Restul vă spun, sunt chestiuni de a reprezenta România. Aceasta este părereaț
mea.  Dumneavoastră  vota i!  A i  văzut  că  am tot  organizat  acolo  în  Ampoi  cupaț ț
cartierelor. i ti i, cu bani aproape deloc.”Ș ș ț

2.  Medrea  Bogdan: ”Mai  avem  o  solicitare  cu  nr.  65969/08.  09.  2014  a
doamnei  Mari  Cosmina Maria ca extinderea re elei de gaz pe zona Valea Popii să fieș ț
suportată din bugetul local. Valoarea estimată a investi iei este de 107694 lei.”ț

Marcel Jeler: ”Solicitarea a fost adresată i Direc iei de investi ii i a primitș ț ț ș
răspuns persoana în cauză. i a i primit răspuns cum că nu există bani pentru a aȘ ș ș
ceva. Cred că ave i răspunsul.”ț

III. Stabilirea şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe
luna octombrie  2014.

Medrea Bogdan: „Propun ca şedinţa ordinară din luna octombrie   să aibă loc în
data de 31 octombrie 2014. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru.”
Medrea Bogdan: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de azi

închisă.

Alba Iulia, 30 septembrie  2014

    PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                    SECRETAR
                         Consilier                                                     Marcel Jeler

Medrea Bogdan




